



**The Chief Executive / General Secretary
Rugby Europe Men's Senior Sevens Competition Participating Unions**

Via Email

23rd May, 2015

Ladies and Gentlemen,
Mesdames et Messieurs,

**Withdrawals from Rugby Europe Sevens Tournaments and Resulting Action
Désistements des Tournois Rugby Europe à 7 et Mesures prises en conséquence**

Over recent days, we have received notice from three Unions who have withdrawn from participating in Rugby Europe's Sevens Competitions this year which as you know, also form part of the Olympic qualification process. *Au cours des derniers jours, nous avons enregistré le désistement de 3 Fédérations participant aux Compétitions Rugby Europe à 7 cette année, qui comme vous le savez, font également partie du processus de Qualification Olympique.*

As a result, Rugby Europe has been required to take some quick and decisive action in order to secure Tournaments which are have a sound and equitable format for all. The impact of the withdrawals has resulted in an amendment to Pools in some cases and in the case of Division A, a change of Tournament format. *En conséquence, Rugby Europe a du rapidement prendre des décisions, afin de sécuriser les Tournois, et préserver un format approprié et équitable pour tous. Ces désistements ont conduit à des modifications des Poules dans certains cas, et pour la Division A à un changement de format.*

The following Unions have withdrawn their teams from participating:
Les Fédérations suivantes nous ont fait part du désistement de leur équipe :

Scotland – Men's Sevens Grand Prix Series
Monaco – Men's Division A Tournaments
Luxembourg – Men's Division B Tournament
*L'Ecosse – Grand Prix Séries Masculins à 7
Monaco – Tournois Masculins à 7 Division A
Luxembourg – Tournoi Masculin à 7 Division B*

As a result and due to the close proximity of the tournaments, Rugby Europe is required to make the following amendments to the Tournaments structure:
Ainsi, voici les changements que Rugby Europe a du effectuer sur la structure des Tournois :

**Sevens Grand Prix Series
Grand Prix Séries à 7**

Romania (Top Seeds from Division A) will replace Scotland for the entire Series
Romania will be 12th seeds with all other Teams moving up a seed (other than existing top seed, France).
Revised Tournament Schedule (for the First Leg) attached.
*La Roumanie (1^{ère} du classement de la Division A) remplacera l'Ecosse dans les GPS
La Roumanie sera classée 12^{ème} et toutes les autres équipes remonteront d'un cran au classement (mis à part la France, déjà en tête de celui-ci)
Le calendrier du Tournoi révisé (pour la 1^{ère} manche) en PJ.*

POOL A	POOL B	POOL C
1. France	2. England	3. Russia
6. Wales	5. Belgium	4. Spain
7. Georgia	8. Portugal	9. Germany
12. Romania	11. Lithuania	10. Italy



Division A

With Monaco withdrawing from the Tournaments and Romania being required to replace Scotland in the Series, the Division A Tournaments will now consist of 10 teams playing across 2 pools.

Seedings have been revised accordingly.

Revised Tournament Schedule attached – please note that the timings will be confirmed shortly with the Host Unions

Division A

Avec le désistement de Monaco, et la Roumanie qui remplace l'Ecosse dans les GPS, les Tournois de la Division A se dérouleront avec 10 équipes jouant sur 2 Poules.

Les classements ont été revus en conséquence.

Le calendrier du Tournoi révisé en PJ – veuillez noter que les horaires seront confirmés sous peu par les Fédérations Hôtes

POOL A	POOL B
1. Poland	2. Cyprus
4. Ukraine	3. Sweden
5. Israel	6. Latvia
8. Moldova	7. Denmark
9. Hungary	10. Czech Republic

Division B

Division B had consisted of 8 teams with the final four qualifying from the Division C Tournament on 6/7 June in Zenica, Bosnia and Herzegovina.

As a result of the withdrawal of Luxembourg, Rugby Europe will now qualify the five eligible Unions from the Division C tournament to the Division B Tournament in Zagreb. We already know these Unions to be Bosnia & Herzegovina, Austria, Ireland, Malta and Serbia.

All teams below Luxembourg have moved up one seeding position and there is no change to the format.

Division B

La Division B se composait de 8 équipes dont les 4 finalistes se qualifiaient pour le Tournoi de Division C des 6/7 Juin à Zenica, en Bosnie Herzégovine.

Suite au désistement du Luxembourg, Rugby Europe qualifiera les 5 Fédérations éligibles de Division C au Tournoi de Division B de Zagreb. Nous savons d'ores et déjà que ces Fédérations sont la Bosnie Herzégovine, l'Autriche, l'Irlande, Malte et la Serbie.

Toutes les équipes classées en dessous du Luxembourg sont montées d'une place au classement et le format reste identique.

Division C

Other than the qualification of 5 teams from Division C for the purposes of Olympic Qualification, the Tournament seedings and schedule remains the same.

Division C

A part la qualification de 5 équipes de la Division C dans le cadre des Qualifications Olympiques, ni le classement ni le calendrier du Tournoi ne changent.

Withdrawals so close to the start of these important Tournaments are hugely disappointing and create a significant amount of additional work and disruption for everyone. As such, we have sought to act quickly to provide certainty to participants with the minimum of disruption and in the fairest and most sporting manner.

Des désistements à une échéance si proche du début de ces Tournois importants, sont extrêmement décevants et engendrent une masse de travail supplémentaire significative et des perturbations pour tout le monde. C'est la raison pour laquelle nous avons essayé d'être le plus réactifs possible, de procurer un maximum de certitude aux participants, de la manière la plus juste sportivement.

Rugby Europe must conduct enquiries with each of the teams who have withdrawn. This may have some impact on the Annual Rugby Europe promotion and relegation process (not the Olympic qualification process). We will conduct these enquiries through our governance structures and provide all Unions with certainty on this as quickly as possible.

Rugby Europe doit enquêter auprès de chacune des Fédérations qui se sont désistées. Cela aura peut être un impact sur le processus de promotion relégation Annuel de Rugby Europe (mais pas sur le processus de



Qualification Olympique). Ces enquêtes seront conduites par nos structures de gouvernance, et procureront de plus amples certitudes aux Fédérations sur le sujet dans les meilleurs délais.

If you have any questions relating to this correspondence, please don't hesitate to contact me.
Thank you very much indeed for your co-operation and support.

N'hésitez pas à revenir vers moi si vous avez des questions quand à cette lettre.

Merci infiniment pour votre coopération et votre soutien.

Yours sincerely,

Je vous prie d'agréer mes plus sincères salutations,

Simon Jelowitz
Director of Operations
Rugby Europe

Cc: Heads of Local Tournament Organising Committees
Mr. Vyacheslav Kopiev, President, Rugby Europe Sevens Commission
Mr. Gilles Bizot, Director Rugby Europe
Mr. Mark Egan, Head of Competitions and Performance, World Rugby
Mrs. Beth Coalter, Sevens Operations Manager, World Rugby
Messrs Arpaillange & Langley, World Rugby